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本局為應派用人員派用條例於104年6月17日經總統公布廢止，局長張澤雄帶領同仁依增訂之公務人員任用

法第36條之1第2項規定，孜孜矻矻完成組織修編浩大行政作業，順利於本(107)年6月1日改組生效，開啟推動

捷運路網建設新的里程碑。

本次修編，本局由原7處7室整併為6處5室；所屬除機電系統工程處維持設置外，原北、東、南、中區4個

工程處整併為第一、二區工程處，新任首長分別為簡哲宏、周文彬，並於107年6月1日宣誓就職。

本局成立至今半甲子專業養成之精實工作團隊，經由本次階段性組織整併、人力資源充分整合運用，面對

挑戰依然堅挺卓絕，將以過去之深耕為基礎，一本初衷，加速興建捷運建設，提供更便捷的大眾運輸服務。

臺北市政府捷運工程局第一.二區工程處長宣誓就職典禮　

DORTS Opens up a New Prospect

In response to the abolishment of the "Temporary Assigned Worker Assignment Act" which was

announced by the President on June 17th, 2015, DORTS was successfully restructured and on June 1, 2018,

the reorganization went into effect, creating a new milestone in the construction of the MRT network. With

this revision, DORTS was reorganized from seven divisions and seven offices to six divisions and five offices.

With the exception of the Systemwide E&M Project Office, all of the district project offices in the original

four north, east, south, and central district project offices were consolidated into the first and second

district project offices, and the newly appointed office directors are Mr. Jian Zhe-hong and Zhou Wen-bin.

The two office directors were sworn in on June 1, 2018.


